
 

 

 

 

Verslag ledenvergadering Buurtbusvereniging Walcheren d.d. 23 november 

2019 
 

 

- Opening en mededelingen: De voorzitter opent de vergadering en meldt de 

afwezigheid van 4 leden. Hans de Bel krijgt een andere functie binnen Connexxion en 

buurtbuszaken komen in het vervolg terecht bij  Fieke Bothof. Zij heeft te kennen 

gegeven niet zoals Hans direct aangesproken te willen worden op alledaagse zaken. 

Dit betekent dat de communicatie met haar in principe via het bestuur loopt.  

 

- Verslagen: het verslag van de ledenvergadering d.d. 22 juni 2019 wordt akkoord 

bevonden; het verslag van de Zeeuwse BBV’s d.d. 4 september 2019 wordt voor 

kennisgeving aangenomen. 

 

- Begroting 2020: Met de begroting wordt ingestemd. 

 

- Uitbreiding bestuur: het voorstel om het bestuur uit te breiden met Ton van Dijke en 

Hans van Eijzeren wordt aangenomen met instemming van alle aanwezige leden. 

(Statutair vereiste: meerderheid der uitgebrachte stemmen in een vergadering waarin 

tenminste de helft van het aantal leden aanwezig is.)  

 

- Delen ervaringen: 

      - De dienst van 583 ’s morgens leidt niet tot veel enthousiasme bij de chauffeurs. Ook     

      in Aagtekerke is men niet blij met het huidige rittenschema. Vanuit de dorpsraad  

      Aagtekerke beraadt men zich over actie richting Provincie en Connexxion. Wij  

      als BBV zijn echter volgend op het beleid in deze. Punt van aandacht is wel de  

      aansluitingsproblematiek van 583 op de lijnen 52 en 53. (Wordt onder de aandacht     

      gebracht van Cxx); 

            - Waar blijft de halte Herculesweg ? (Cxx);                                        

            - Wanneer wordt bij de “nieuwe” halte Zanddijk een bushokje geplaatst ? (Cxx); 

 

- Rondvraag: 

      - Het is gewenst dat Provincie/Cxx zich nog eens beraden op wat te doen op  

      Hoogtijdagen, zoals jaarmarkten o.i.d., wanneer veel passagiers worden verwacht op   

      een bepaalde buslijn. Indien dit niet gebeurt leidt dit mogelijk tot ongewenste  

      keuzeproblemen bij de betreffende chauffeurs; 

      - Buslijn 569 in Middelburg komt te vervallen: kan onze BBV hier iets betekenen ?    

      Dit kan niet aldus het bestuur. Onze BBV opereert in het kader van provinciale  

      afspraken en kan niet worden ingezet voor een gemeentelijke openbare vervoersdienst; 

      - Hoe kijkt Connexxion aan tegen de huidige gang van zaken met de buurtbussen in   

      Zeeland, dit vanuit de destijds gemaakte inschattingen en verwachtingen ten tijde van   

      de  concessieaanbieding ? Het bestuur informeert hiernaar bij Cxx en komt hier op  

      terug.  

      - Voor (in) de bussen zullen ijskrabbers worden besteld. Gerard Mentzij kan een   

      gereedschapssetje kopen voor het kunnen verwisselen van buslampen. 

 



 

 

 

 

      -  Corine verzoekt vriendelijk haar naam correct te spellen, dus CORINE  =  CORINE;  

      -  kinderen beneden 4 jaar dienen tijdens de busrit op schoot te worden genomen en  

      kunnen niet in een kinderwagentje blijven zitten (slapen) !! 

 

- Sluiting:  De voorzitter sluit de vergadering, na de leden nog eens gecomplimenteerd  

      te hebben met de voortvarende wijze waarop onderling problemen met het  

      dienstrooster worden opgelost. 

      Daarna volgt het buffet waarvoor De Fontein weer alle lof krijgt toegezwaaid.   

 

  

      


